
Referat - Møte i FAU ved Fernanda Nissen skole 

Dato: Tirsdag 12. mars 2024, Tid: 17:30-19:30, Sted: Skolens naturfagssal  
 
Tilstede: Linn (4B), Monica (7B), Heidi (2 B), Marina (2A), Simon (3B), Fride (4C), Håvard (4A), 

Christina (5A), Jørgen (1A), Emilia (3A), Kristina (3D), Gordon (1D), Håvard (4A), Tonje (7A), 

Sandra (4D), Ailin (7A), Tore (6A) 

  

 
Informasjon fra assisterende rektor (Lise) 

 
Gjennomgang av elevundersøkelsen (5-7 trinn) 

• Gjennomgang av resultater fra elevundersøkelsen. Elevundersøkelsen er en årlig 

undersøkelse der elever får si sin mening om forhold som er viktige for å lære og 

trives på skolen. Elevene svarer på spørsmål om blant annet trivsel, mobbing, miljø, 
motivasjon og støtte fra lærer. 

 

• Elevundersøkelsen finner dere på utdanningsdirektoratet sine sider: 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/ 
 

• Elevundersøkelsen er for elever på 5. til 7.trinn. Undersøkelsen anonymisert. På vår 

skole er det 7.trinn som skiller seg markant ut, mens 5. og 6.trinn er omtrent på samme 

nivå som de andre Oslo-skolene.  
 

• Resultatene er gått gjennom med de enkelte klassene og elevrådet, og det har vært 

gruppesamtaler med 7.trinn. Lærerne har diskutert resultatene med elevene og sett på 

hvilke tiltak man kan gjøre. Skal gjøre det samme på 5.trinn. Mange tiltak er også satt 

i gang og man ser effekt av tiltakene. Mobbing er dessverre et økende problem ved 
alle landets skoler. 

 

• Andre som bli involvert er foreldre, PPT, seksjon for læringsmiljø, BUP, barnevern, 

kirkens bymisjon (robust), Oslohjelpa og helsesykepleiere, skolepsykolog i bydelen 
m.m. Ulike instanser er inne etter behov. 

 

• Avisoppslagene i Nordre Aker budstikke ble også diskutert. Det er uheldig at skolen 

blir trukket frem på denne måten.  
 

• Skolen oppfordrer foreldre til svare på foreldreundersøkelsen når den kommer.  

 

 

Informasjon fra AKS-leder (Antonietta)  

 
Gjennomgang av resultater fra Brukerundersøkelsen 

 

• Hensikten med denne undersøkelsen er å få konkrete tilbakemeldinger på tilbudet i 

AKS. Denne undersøkelsen kunne alle foresatte kan svare på uavhengig om man har 

barn på AKS eller ikke.  
 

• Foreldreundersøkelser har som regel ikke så stor svarprosent. AKS synes 54 % er for 

lavt etter mange purringer. I år er det færre foresatte som har besvart 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/


spørreundersøkelsen enn tidligere. Gjelder hele Oslo. Alle foresatte totalt av 331 

mulige barn. De fleste som har svart har heltidsplass. Vi ligger over Oslo snittet, og 
ligger over en del skoler i bydelen.  

 

• Hva er AKS best på (i flg undersøkelsen)?  

a. Informasjon om ferieplaner 

b. Opplevelse av: trygghet, at barnet trives og at barnet har ansatte de kjenner er 
trygge på 

c. Aktiviteter innen lek  
d. 97,67% mener at AKS bidro til en god overgang fra barnehage til skole.  

 

• Andre funn fra undersøkelsen: Generelt lite tilfredshet på 3.trinn. Kan skyldes 

endringer av base fra 1-2 trinn, andre AKS-ansatte, at ting er litt annerledes? AKS-

leder planlegger et møte før sommeren for å forberede de som begynner på AKS til 
høsten.  

 
Påskekafe 21. mars  

 

Det vil bli utstilling av kunst fra elevene i læringsrommene, og det blir servering av kaker i 
korridorene.  

 
Eventuelt 

• Det ble snakket om å jobbe med å fremme en kultur og gode tradisjoner på skolen, 

som f.eks å ha faste turer, arrangere ball for 7.trinn, lage teater etc.  

• Diskuterte tiltak mot skitne toaletter. Det er dessverre flere elever som tisser på 

gulvet på toalettene som gir både lukt og flekker.  

• Skolen kan informere om at det i uke 8 ble utført en periodisk vask av toaletter, 

garderober og trapper. Gulvene på toalettene i 2. og 3.etasje ble skuret og påført 

polishlag. 

• Neste FAU-møte er 16.april 2024 

  

 

  
 


